
P R O T O K Ó Ł Nr 15/14 

z odbytego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i 
Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów w dniu 16 czerwca 2014 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Janusz Gałant - Przewodniczący Komisji. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Pan Dariusz Szykuła 
Pan Piotr Szmidt 
Pani Ewelina Drożdziel - Szykuła 
Pan Janusz Kowalczuk 
Pan Piotr Nogas 
Pan Stanisław Hejzner 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Informacja o realizacji programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Adamów w 2013 r. 

4. Informacja o stanie zaawansowania inwestycji na terenie gminy. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamkniecie posiedzenia. 
Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1, 2. Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji Janusz Galant, przedstawił projekt 
porządku posiedzenia, porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 3. Pan Piotr Nogas - Inspektor Ds. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
przedstawił Informację o realizacji programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Adamów w 2013 r. oraz przedstawił 
pismo dotyczące opieki nad zwierzętami bezdomnymi. 

Pan Piotr Zawiślak poinformował, że w m. Feliksówka pan Władysław Naworol posiada 
kilkanaście psów, którym nie może zapewnić utrzymania. 
Pan Wójt - wyj śnił, że nie są to bezpańskie psy z uwagi na to, że mają właściciela. W tym 
przypadku gmina nie może brać odpowiedzialności, może natomiast pomóc przy ich 
sterylizacji. 

Ad. 4. Pan Stanisław Hejzner - przedstawił Informację o stanie zaawansowania inwestycji na 
terenie gminy. 

Ad.5. Sprawy różne; 

1. Pan Wójt prosił o wyrażenie stanowiska Komisji w sprawie wykonania nawierzchni drogi 
Trzepieciny - Bondyrz z asfaltu. 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminny 
- Przewodniczący Rady Gminy 
- pracownik Urzędu Gminy 
- Pracownik Urzędu Gminy 

Porządek posiedzenia: 



2. Pan Wójt prosił o wyrażenie stanowiska Komisji w sprawie położenia asfaltu na drodze 
Bondyrz „Groszek" na długości 163 mb. 

W głosowaniu jawnym Komisja jednogłośnie wyraziła zgodę na położenia asfaltu na 
drodze Bondyrz „Groszek" na długości 163 mb. 

Pan Jerzy Koza - zgłosił do remontu remizę w Bożej Woli. 
Panowie Wójt i Stanisław Hejzner - wyjaśnili, że obecny budynek remizy nie nadaje się do 
remontu tylko do robiórki. 
Pan Wójt zaproponował Komisji projekt nowego budynku o wymiarach 6x8. 
W głosowaniu jawnym Komisja jednogłośnie wyraziła zgodę na wykonanie projektu 
nowego budynku o wymiarach 6x8 m. 

Ad. 6. Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 


